ΕΠΙΘΕΤΑ
ΔΕΥΤΕΡΟΚΛΙΤΑ  ΕΠΙΘΕΤΑ
 
Δευτερόκλιτα τρικατάληκτα επίθετα
σε  -ος  -η  – ον
 
	 
	 ΕΝΙΚΟΣ 

	ΟΝΟΜΑΣΤΙΚΗ
	ὁ
	καλός
	ἡ
	καλή
	τό
	καλόν

	ΓΕΝΙΚΗ
	τοῦ
	καλοῦ
	τῆς
	καλῆς
	τοῦ
	καλοῦ

	ΔΟΤΙΚΗ
	τῷ
	καλῷ
	τῇ
	καλῇ
	τῷ
	καλῷ

	ΑΙΤΙΑΤΙΚΗ
	τόν
	καλόν
	τήν
	καλήν
	τό
	καλόν

	ΚΛΗΤΙΚΗ
	(ὦ)
	καλέ
	(ὦ)
	καλή
	(ὦ)
	καλόν


 
	 
	 ΠΛΗΘΥΝΤΙΚΟΣ 

	ΟΝΟΜΑΣΤΙΚΗ
	οἱ
	καλοί
	αἱ
	καλαί
	τά
	καλά

	ΓΕΝΙΚΗ
	τῶν
	καλῶν
	τῶν
	καλῶν
	τῶν
	καλῶν

	ΔΟΤΙΚΗ
	τοῖς
	καλοῖς
	ταῖς
	καλαῖς
	τοῖς
	καλοῖς

	ΑΙΤΙΑΤΙΚΗ
	τούς
	καλούς
	τάς
	καλάς
	τά
	καλά

	ΚΛΗΤΙΚΗ
	(ὦ)
	καλοί
	(ὦ)
	καλαί
	(ὦ)
	καλά


 
ΠΑΡΑΤΗΡΗΣΗ
Η κατάληξη των θηλυκών είναι –η όταν πριν την κατάληξη έχουμε οποιοδήποτε σύμφωνο εκτός του –ρ- (ὁ καλός, ἡ καλή, τό καλόν).
 



Δευτερόκλιτα τρικατάληκτα επίθετα
σε  -ος  -α  – ον
 
	 
	 ΕΝΙΚΟΣ 

	ΟΝΟΜΑΣΤΙΚΗ
	ὁ
	καθαρός
	ἡ
	καθαρά
	τό
	καθαρόν

	ΓΕΝΙΚΗ
	τοῦ
	καθαροῦ
	τῆς
	καθαρᾶς
	τοῦ
	καθαροῦ

	ΔΟΤΙΚΗ
	τῷ
	καθαρῷ
	τῇ
	καθαρᾷ
	τῷ
	καθαρῷ

	ΑΙΤΙΑΤΙΚΗ
	τόν
	καθαρόν
	τήν
	καθαράν
	τό
	καθαρόν

	ΚΛΗΤΙΚΗ
	(ὦ)
	καθαρέ
	(ὦ)
	καθαρά
	(ὦ)
	καθαρόν


 
	 
	 ΠΛΗΘΥΝΤΙΚΟΣ 

	ΟΝΟΜΑΣΤΙΚ
	οἱ
	καθαροί
	αἱ
	καθαραί
	τά
	καθαρά

	ΓΕΝΙΚΗ
	τῶν
	καθαρῶν
	τῶν
	καθαρῶν
	τῶν
	καθαρῶν

	ΔΟΤΙΚΗ
	τοῖς
	καθαροῖς
	ταῖς
	καθαραῖς
	τοῖς
	καθαροῖς

	ΑΙΤΙΑΤΙΚΗ
	τούς
	καθαρούς
	τάς
	καθαράς
	τά
	καθαρά

	ΚΛΗΤΙΚΗ
	(ὦ)
	καθαροί
	(ὦ)
	καθαραί
	(ὦ)
	καθαρά


 
ΠΑΡΑΤΗΡΗΣΗ
Η κατάληξη των θηλυκών είναι –α  όταν πριν την κατάληξη έχουμε –ρ- (ὁ καθαρός, ἡ καθαρά, τό καθαρόν). ή οποιοδήποτε φωνήεν (νέος,νέα,νέον).
 






Δευτερόκλιτα δικατάληκτα επίθετα
σε  -ος  -ος  -ον
	 
	 ΕΝΙΚΟΣ 

	ΟΝΟΜΑΣΤΙΚΗ
	ὁ
	ἀθάνατος
	ἡ
	ἀθάνατος
	τό
	ἀθάνατον

	ΓΕΝΙΚΗ
	τοῦ
	ἀθανάτου
	τῆς
	ἀθανάτου
	τοῦ
	ἀθανάτου

	ΔΟΤΙΚΗ
	τῷ
	ἀθανάτῳ
	τῇ
	ἀθανάτῳ
	τῷ
	ἀθανάτῳ

	ΑΙΤΙΑΤΙΚΗ
	τόν
	ἀθάνατον
	τήν
	ἀθάνατον
	τό
	ἀθάνατον

	ΚΛΗΤΙΚΗ
	(ὦ)
	ἀθάνατε
	(ὦ)
	ἀθάνατε
	(ὦ)
	ἀθάνατον


 
	 
	 ΠΛΗΘΥΝΤΙΚΟΣ 

	ΟΝΟΜΑΣΤΙ
	οἱ
	ἀθάνατοι
	αἱ
	ἀθάνατοι
	τά
	ἀθάνατα

	ΓΕΝΙΚΗ
	τῶν
	ἀθανάτων
	τῶν
	ἀθανάτων
	τῶν
	ἀθανάτων

	ΔΟΤΙΚΗ
	τοῖς
	ἀθανάτοις
	ταῖς
	ἀθανάτοις
	τοῖς
	ἀθανάτοις

	ΑΙΤΙΑΤΙΚΗ
	τούς
	ἀθανάτους
	τάς
	ἀθανάτους
	τά
	ἀθάνατα

	ΚΛΗΤΙΚΗ
	(ὦ)
	ἀθάνατοι
	(ὦ)
	ἀθάνατοι
	(ὦ)
	ἀθάνατα


 
ΠΑΡΑΤΗΡΗΣΗ: Δικατάληκτα επίθετα είναι:
α)  Τα περισσότερα σύνθετα π.χ. ἀ-θάνατος, ἂ-καρπος, ἒν-τιμος, διά-φορος
β)  Τρία απλά που λήγουν σε –ειος, -ιος, -ιμος : βόρειος, γαμήλιος,  δόκιμος
γ)  Οκτώ  επίθετα: βάναυσος, βάρβαρος, ἣμερος, ἢρεμος, ἣσυχος,
κίβδηλος, λάβρος, λάλος.

